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 APJ 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Katri Virtanen 25.8.2023, 18.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2023–2024 
 

Kaksi alueen kokousta, joista toinen voi olla etäyhteydellä. 
Alueen tapaaminen siirtyy keväälle 2024 
Koulutuksiin aktivointi: lohkojen puheenjohtajat ja klubien edustajat 30 tai 31.10 LCIF ja ARS-
koulutus, yhteistyössä alueen 2 kanssa 
Alueen 2 pj mukana valmennuksessa klubien jäsenten lisäksi. Kummaltakin alueelta on osallistuttu 
koulutuksiin 
Lohkojen puheenjohtajien aktivointi lohkofoorumien toteuttamiseen. 
Yhteydenpito lohkojen puheenjohtajiin-> kaikki lohkot pitävät ainakin yhden lohkofoorumin ennen 
vuodenvaihdetta 
Alueen pj:na mukana lohkofoorumeissa ja mukana suunnittelussa. 
Yhteistyön ja yhteisöllisyyden tiivistäminen alueella. 
Lohkot 1 ja 3 tekivät yhteistyötä hyvänpäivän tanssien järjestämisessä. 
Lohkossa 2 järjestettiin Römppäpäivä, jonka järjestelyihin kutsuttiin myös toinen klubi, mutta 
aikataulullisesti nyt ei onnistunut. Ensi vuonna ovat mukana. 
 

Mitä asioita APJ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Piirin toimintasuunnitelman jalkauttamisen keinot alueella, lohkoissa ja klubeissa. 
Työnjakoa on tehty ja asioista on keskusteltu etukäteen 
 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
Yhdessä toimimisen kulttuurin vahvistaminen. 
Klubivierailujen suhteen on tehty työnjakoa puheiden sisällön suhteen.Gat-tiimin ja kuvernöörien ym kanssa 
Muutaman kerran toteutuneet etäkokoukset laajennetun Gat-timin ja kuvernöörien kanssa on ollut rakentavaa 
yhteistyötä. 
 

Mikä on alueen tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lähiajan tavoitteena on ensimmäisen koulutuksen toteuttaminen alueitten yhteistyönä. 
Lohkofoorumeitten aikataulutus. 
On toteutunut 

 
  



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Alue I 1. Lohkon PJ 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Juha Laiho 12.11.2023 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
Lohkossa jäsenmäärä on lähtenyt kasvuun ja nyt ollaan hyvällä uralla. Lohkon jäsenmäärä kauden alussa oli 
120 ja tällä hetkellä se on 123. Ottaen huomioon, että 23.8.2023 raportoitu jäsenmäärä oli 118, tilanne on siis 
kehittynyt suotuisasti.  
 
Klubeissa tuntuvat asiat olevan hyvin ja aktiviteetteja riittää kaikilla. 
 
Lohkon klubit ja jäsenmäärät: 
LC Rovaniemi (18) 
LC Rovaniemi/Alakemijoki (11) 
LC Rovaniemi/Lainas (24) 
LC Rovaniemi/Ounasvaara (36) 
LC Rovaniemi/Ronjat (34) 
 
 
Tavoitteena ollut 1 ja 3 lohkon yhteinen palvelutapahtuma toteutettiin hyväntekeväisyystanssien muodossa 
Rovaniemellä 14.10.2023. 
Tapahtumassa olivat mukana kaikki Rovaniemen klubit sekä Sanu ry. Talkooporukkaa paikalla oli reilut 30 
lionia. Tapahtumasta saatiin tuottoa 3621 euroa, mitä voidaan pitää erittäinkin hyvänä tuloksena. Tuotto 
ohjataan nuorten mielenterveystyön hyväksi, Mieli Ry:n kautta. Konkreettinen kohde selviää myöhemmin. 
Palveltuja voidaan raportoida 30 henkeä / klubi. Tapahtuman palautepalaveri pidettiin 9.11.2023, jossa 
sovittiin, että vastaavan tapahtuman järjestämistä ensi syksynä pohditaan seuraavassa lohkofoorumissa. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
LC Rovaniemi toimii strategia 2030 pilottiklubina. 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
1. ja 3. lohkon yhteinen lohkofoorumi pidetty 26.9.2023. Seuraavat foorumit 28.11.2023 ja 
26.3.2024. 
Klubivierailut: 14.9 LC Rovaniemi Ounasvaara ja 14.11 LC Rovaniemi Ronjat. Kuden aikana 
vierailut kaikissa klubeissa.  

  
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Lohkon puheenjohtaja Alue1, lohko 2 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Keijo Ruonala 12.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Clubivierailu LC Pudasjärvi 19.10.2023 
LC Ranua on ottanut uuden jäsenen  
Lohkon clubien jäsenmäärä on vähentynyt neljällä 
Hyvän Päivän 8.10 tapahtumia on toteutettu  
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lohkofoorumi järjestetään Pudasjärvellä la 9.12.2023, ohjelma on valmistelussa 

 
  



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
 Alue I 3. Lohko PJ   

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Tommi Venäläinen 18.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
Tavoitteena ollut alueen I lohkojen 1. ja 3. kanssa yhteistyöprojekti on järjestetty 14.10.2023 eli 
Hyväntekeväisyystanssit Saarenkylän nuorisoseuran talolla Rovaniemellä. Tapahtuma meni hyvin. 
 
Muita tavoitteita pyrin toteuttamaan loppukauden aikana. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
- 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
- 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Ensimmäinen Lohkofoorumi pidetty Rovaniemellä 26.9.2023 yhdessä 1. ja 3. lohkon kanssa. 
Toinen lohkofoorumi pidetään Rovaniemellä 28.11.2023 yhdessä 1. ja 3. lohkon kanssa. 
Vierailu LC Rovaniemi-Ounasjoen klubikokouksessa 3.10.2023. 
Muut klubivierailut tavoitteena talvi/kevät 2024. 
 
Lohkon jäsenmäärä 18.11.2023 vähentynyt kahdella kauden alusta (119 -> 117). 
 

 

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   2 alue 1. lohko 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Koivuniemi Arto12.11.2023 

 
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteet kaudelle 2023–2024 
 

Tavoitteena ainakin 1+1 lohkofoorumia syksyn 2023- kevään2024 aikana .  Klubivierailut lohkon 
kaikissa klubeissa  toimintakauden aikana. Lohkon jäsenmäärä on pysynyt suhteellisen vakiona 
toimintakauden aikana , joskin Simossa –1 lion, mutta Keminmaassa +1. Terveystarkastusraportin  
10 / 2023 mukaan. Mahdollisesti Keminmaassa joudutaan erottamaan 3 lionia maksamattomien 
jäsenmaksujen vuoksi.  
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
LPJ kysyy: Mikä tilanne on edellisvuosien puhtaiden vesien ja luonnonsuojelu teemojen osalta vai 
joko ne on unohdettu ?  Entä Ukrainan pakolaisten hätäapu , vieläkö heitä tuetaan uusilla 
apupaketeilla ? Miten tämä uusi kriisi Israelissa vaikuttaa edelliseen kohtaan? 
 

 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Asiat etenevät omalla painollaan. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 APJ/LPJ/ Toimikunta Lohko 2 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Annikka Tuohino 10.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

-Puhelinsoitot klubien presidenteille soitettiin syys-lokakuun aikana, jolloin sovimme  aikataulut 
klubivierailuille.  
-Pidimme 1. lohkofoorumin 5.10.2023 Ylitorniolla.. 
2.11.kävimme yhdessä sihteerin kanssa Tornio/Pudaksen klubikokouksessa. 
15.11. menemme tutustumaan Tornio/Mamselliin. 
Tornio/Raja ja LC Pello jäävät keväälle. 
 
- Hyvän päiväna, 8.10 emme kerenneet järjestää mitään yhteistä, mutta Tornio/Pudaksen 
kokouksessa saimme idean heidän tempauksestaan, joten päätimme yrittää järjestää samanlaisen 
Ylitorniolla eli hiekotussepelin jakamista vanhuksille seuraavana Hyvän Päivänä. 
 
Pudaksen kanssa keskusteltiin jonkin yhteisen tapahtuman järjestämisestä. Mahdollisesti keväällä. 
 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Klubit eivät ole esittäneet asioita käsiteltäväksi piirihallituksessa. 
 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 

 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Lohko 2 jäsenmäärä yhteensä 144 
-Lohkon klubien jäsenmäärät; Ylitornio 47, Pello 27, Tornio/Mamselli 22, Tornio/Pudas18, 
Tornio/Raja 30.Tämä on tilanne 10/2023. 
Ylitorniolle on tulossa 4 uutta jäsentä joulu-tammikuussa, Tornio/Pudakselle 1, ja Mamselleille 1. 
Rajalta yksi eronnut. 
Eli jäsenmäärä olisi 150. 
 
2 Klubitapaamista keväällä. Tornio/Rajan kanssa sovittu tapaaminen tammi- tai helmikuulle. 
Toinen Lohkofoorumi  keväällä, tai yhdessä aluefoorumin kanssa. 

 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   2. alue 3. lohko puheenjohtaja 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Petri Prochazka 12.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Enontekiön, Kittilä ja Muonion lohkotoimintaa on herätelty henkiin. Toimintasuunnitelmat on kerätty, 
saatu ja toimitettu piiriin. Yhteydenpitoa presidentteihin ja klubeihin. Kaksi tapaamista järjestetty 
4.9.2023 (kaikista klubeista jäseniä mukana) ja 4.10.2023 Muoniossa (vain muoniolaisia ja 
enontekiön lohkari etänä). Muonioon saimme vieraiksi piiristä GAT porukkaa: Katri Virtanen, Tuomo 
Romakkaniemi ja Liisa Isomaa kertomaan ja kuulemaan piirin/liiton kuulumisia strategiasta ja 
LCIF:n merkityksestä. Iso kiitos siitä! 
 
Yhteydenpitoa lohkon presidentteihin on jatkettu. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Ei esiin tulleita asioita. 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
Lohkon tilanne - 4 



Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Klubien toiminta jatkuu toimintasuunnitelmien mukaisesti. Kolmas lohkokokous järjestettänee 
keväällä 2023 Hetassa. 

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Seppo Törmänen 12.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Perinteisen piirilehden toimittaminen printtimuodossa, jossa MartinPilkki voisi olla 
näyttävästi mukana.  Asiaa en ole ottanut klubissamme esille vielä mutta olisko asiassa 
kehitettävää. 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
Ei mitään uutta pohjoisrintamalta. Tavoittemme perinteisen turnauksen (lentopallo, keila) 
järjestäminen. 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
 
  



 

Koordinaattorit ja asiantuntijat 
 

 

 GLT 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Katri Virtanen 18.11.2023 

Koulutustoimikunnan tavoitteet kaudelle 2023–2024 
 

Tavoitteena  
1. on saada innostava ja klubeja palveleva koulutuskalenteri piirin ja liiton sivuille 
2.  on lisätä klubien virkailijoiden osaamista ja lisätä klubeissa halukkuutta kouluttautua 

vastuutehtäviin 
3. on lisätä koulutuksen avulla klubeissa yhteistyötä toisten klubien kanssa 
4. on koulutuksen avulla tukea jäsenien pysyvyyttä Lions-toiminnassa ja jäseneksi haluavien 

määrää 
TOTEUMA 1.7-18.11.2023 
Piirin sivulla on kalenteri valmennuksille, samoin kansainvälisillä sivuilla learnissä, jossa tehdään 
raportoinnit. 
 
Koulutukset: 
27.8.2023 liiton GLT-tiimin koulutus Naantalissa 
24.9.2023 MYLCI ja MYLion-perehdytys, 8 osallistujaa 
25.9.2023 Auta lasta-auta perhettä, 8 osallistujaa 
26.9.2023 Alue I Lohkojen 1 ja 3 Lohkofoorumi, koulutuskalenteri ja osaamisen merkitys 
klubitoiminnassa, osallistujia 21  
Haettu kansainväliseltä liitolta rahoitusta johtajakoulutukseen, mutta emme saaneet tänä vuonna. 
4.10.2023 Alue 2 Muonio lohkofoorumi, Osaamista klubeihin-teema, 12 osallistujaa 
4.10.2023 Lc Keminmaa/Neidonkenkä, Jäsenkoulutusta, osallistujia 17. 
5.10.2023 Alue 2 Ylitornio lohkofoorumit, Osaaminen tukemaan klubin toimintaa, osallistujia 22 
17.10.2023 Lc Rovaniemi/Ronjat, jäsenyyskoulutus, osallistujia 12 
22.10.2023 Gat-tiimi, kuvernööritrio ja lohkojen puheenjohtajat, työnjako, osallistujia 20 
26.10.2023 Uuden jäsenen perehdytys, 12 osallistujaa 
31.10.2023 LCIF ja AR-info 10 osallistujaa 
4-5.11.2023 liiton GLT-tiimin koulutus Tampereella 

 

Mitä asioita koulutus toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
yhteinen toimintasuunnitelma GAT-tiimille 
TOTEUMA 18.11.2023 
 
Yhteinen toimintasuunnitelma on tehty ja lohkofoorumeissa tehdään yhteistyötä toisiamme tukien ja 
täydentäen. 
 

Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
 

Mikä on toimialan tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Koulutuskalenterin julkaiseminen 
Kulutuskoordinaattori on vaihtunut ja aikaa menee vielä asioiden opetteluun 
TOTEUMA 18.11.2023 
go to meeting-alusta on tullut tutuksi koulutuksissa 
Marraskuun koulutuksia ovat jäsenten hankintaan suunniteltu koulutus jäsenjohtajille ja aktiiveille, 
liiton webinaarit, lohkofoorumi Kuusamossa 21.11.2023 ja Pudasjärvellä 9.12.2023 

 
  



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Jäsentoimikunta 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Jäsenkoordinaattori Liisa Isomaa 
13.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

GAT-tiimin tavoitteita (jäsenistöön ja jäsenistön tarpeisiin tutustuminen, liiton strategian ja 
toimenpideohjelmien jalkauttaminen klubeihin yhdessä kuvernööritiimin, alueen puheenjohtajien ja 
lohkareiden kanssa, kaikkien klubien edustajien tapaaminen kauden aikana lohko-
/aluefoorumeissa, klubien toimintasuunnitelmiin tutustuminen etukäteen ja etukäteiskeskustelut 
lohkon puheenjohtajien ja klubipresidenttien kanssa tuen tarpeesta, palautteen kerääminen GAT-
tiimin onnistumisista ja epäonnistumisista, koulutus-/valmennuskokonaisuuksien valmistelu ja 
toteuttaminen yhteistyöllä, 100 %:n osallistuminen piirihallituksen kokouksiin ja liiton toimialalle 
tarjoamiin koulutus- ja keskustelutilaisuuksiin, aktiivinen yhteydenpito muiden piirien GAT-
toimijoihin ja GAT-johtajiin, liiton ja kv järjestön valmennusmateriaaliin tutustuminen). 
 
Jäsentoimialalla GAT-tiimin tavoitteet ovat toteutuneet pääosin hyvin. Jäsenkoordinaattori on 
osallistunut seuraaviin tilaisuuksiin: GAT-toimijoiden valmennus Naantalissa 16–17.9., Rovaniemen 
ja Kemijärven klubien lohkofoorum 26.9., Muonion lohkofoorum 4.10. Ylitornion lohkofoorum 5.10. 
ja piirien jäsenkoordinattorien valmennus Lahdessa 14–15.10. Jäsenkoordinaattori on lisäksi 
osallistunut GAT-johtaja Sanna Mustosen järjestämiin etäkoulutuksiin (2 kpl, aiheena Mission 1.5), 
jäsenkoordinaattorien etätapaamiseen, liiton jäsentyöryhmän etäpalavereihin (2 kpl) ja kauden 
2024-2025 jäsentoimialan tavoitteita koskevaan liiton varapj Nina Moilasen vetämään palaveriin.   
 
Jäsenkoordinaattori on osallistunut piirihallituksen etäkokouksiin sekä liiton ja GAT-johtajan 
järjestämiin tilaisuuksiin 100 %:sti.    
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
- 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
- 
Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Lohkofoorumit jatkuvat. Seuraavina vuorossa Kuusamo, Pudasjärvi ja Rovaniemi 2. Kutsua 
toivotaan Kemin ja Sodankylä / Ivalon suunnalle. 
  
Tavoitteena on parantaa lohkon ja alueen puheenjohtajien sekä klubipresidenttien 
etukäteiskontaktointia, jotta lohko-/aluerfoorumeiden keskusteluaiheet palvelevat mahdollisimman 
hyvin kulloinkin koolla olevaa jäsenistöä sekä kerätä foorumeihen osallistujilta palautetta GAT-tiimin 
onnistumisista ja kehityskohteista.  
 
Jäsenhankintakoulutus etänä su 26.11. klo 18. Kohdeyleisönä erityisesti klubien jäsenjohtajat.  
 

 
 
 
 

 

APJ/LPJ/ Toimikunta 
Palvelutoiminta 

 

Raportin laatija (nimi + pvm.) 
Tuomo Romakkaniemi 12.11.2023 

  
 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
Palvelua on tuotu esille lohkojen ja klubien tapaamisissa. Palveluista on nostettu erityisesti esiin 
Auta lasta, auta perhettä sekä Leijonahiihto -aktiviteetit. On korostettu, että molempia 
aktiviteetteja voidaan toteuttaa joko yksittäisen tai useamman klubin toimesta, ja niihin voivat 
osallistua kaikki jäsenet. 
 
Em. palveluaktiviteettien klubikohtaisista toteutumisista ja suunnitelmista ei ole kattavaa 
kokonaistietoa. 
 



Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 

 
 
Lohkon raportteihin lisätään, missä klubeissa on ollut ja/tai  
tulee olemaan Auta lasta, auta perhettä ja Leijonahiihto -aktiviteetit.  
Näiden tietojen saaminen on tärkeää, koska niiden perusteella tehdään 
valtakunnallinen yhteenveto. 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Toimintasuunnitelman mukaisesti jalkaudutaan jatkossakin lohkotapaamisiin. Myös muihin 
lionstapahtumiin voidaan osallistua.  

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   LCIF 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Veijo Nurmikumpu 12.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

- Lahjoituksia tehty kauden aikana 1226 $ 
- MJF -jäsenyyksiä 2 kpl 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

- LCIF:n tuki Lion Quest -ohjelmaan pelkästään Suomen toiminnan kehittämiseksi vuodesta 
2016 lähtien 150 000 $ + 350 000 $ monivaiheiseen Questin evaluointihankkeeseen 
 

- LCIF:n myöntämät apurahat Suomen lionspiireille vuosina 2017 – 2023 yhteensä 565 022 $ 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

- Uudet rollupit tilattu 
- LCIF webinaari 14.12.2023 
- Jäsenistön motivointi LCIF lahjoituksiin. Esim. klubeja ja jäseniä onniteltaessa tehtäisiin 

lahjoitus LCIF:lle. 
 
  

 24 klubia (67 %) 
raportoinut 

 Keskiarvo / klubi 
o 1 660  
o 11 
o 245 
o 840 $ 
o 2 140 $ 



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
 L-piirin viestintä 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Helena Tuulaniemi 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

- Edellisten vuosien tapaan edelleen tavoitteena on saada piirin klubit käyttämään ja 
päivittämään verkkosivujaan ja/tai muita kanavia aktiivisesti ja kertomaan aktiviteeteistaan ja 
tapahtumistaan sekä omilla kanavillaan että myös L-piirin ja liitonkin kanavilla 

- Pari klubia on uudistanut verkkosivunsa uudelle Yhdistysavaimen alustalle, LC Sodankylä 
www.lcsodankyla.fi  ja LC Kemi/Merenhelmet www.lckemimerenhelmet.lions.fi sekä uudet 
verkkosivut ovat tulossa ainakin yhdelle Rovaniemen klubille, jossa olen ollut mukana 
avustamassa verkkosivujen teossa 

- Päivitetty ja muokattu L-piirin verkkosivuja edelleen tarpeiden mukaan, myös 
piirikuvernöörin kanssa, lisäksi myös arkiston päivitystä 

- Yhteistyötä edelleen piirikuvernöörin kanssa viestittämisen käytännöistä ym. 
- Yhteistyötä piirien viestintävastaavien ryhmässä jatketaan, etäkokoontumiset noin kahden 

kuukauden välein, näistä tietoa myös piirihallitukselle ja klubeillekin tarpeen mukaan 
- Rovaniemen klubien järjestämiin Hyväntekeväisyystansseihin koostettu Rovaniemen 

klubien esittelykuvavideo nähtävillä myös L-piirin YouTube-kanavalla sekä myös kooste illan 
talkoolaisista tulossa YouTubeen 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

 
 

 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   ARS-toimikunta 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Vuokko Jokela 3.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Alkukausi on ollut melko hiljaista. Adresseja on tilattu jonkin verran. Kuitenkin toivon, että klubit 
tarkistavat oman adressitilanteensa ja tilaavat tarvittaessa täydennystä. Adresseja on 
piirikuvernööreillä ja minulla. Adresseja voi tilata myös suoraan piirin sivulla olevan säätiön logon 
kautta. A5-kokoinen adressi on tulossa ensi vuoden alkupuolella nykyisen perinteisen adressin 
rinnalle. Tiedossani ei tällä hetkellä ole yhtään ritari- tai pro ritarihakemusta piirissämme. Myöskään 
yhtään apurahahakemusta ei ole minulle tähän mennessä tullut.  
Yhden klubivierailun olen tehnyt sekä lähettänyt 27.9. piirin sihteerin kautta piirimme kaikkiin 
klubeihin tietopaketin Arne Ritari -säätiöstä ja sen toiminnasta. 
31.10. oli piirimme klubeille koulutuswebinaari, jonka aiheena oli ARS sekä LCIF. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
Tavoite on jatkaa Arne Ritari -säätiön ja sen toiminnan tunnetuksi tekemistä piirimme klubeille ja 
niiden jäsenille.  

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   Lions Quest 
 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Terttu Alavuokila 8.11.2023 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Kevaan Lions Quest - liikuntaseurakoulutus järjestetään 6.4.2023 Rovaniemellä  
Koulutus on maksullinen, 249 €  
 



Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
Tulevat Lions Quest- peruskoulutukset pyritään järjestämään loka- marraskuussa.  
Syyskuu on liian aikainen koulunalototus kiireineen. 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
Rauhanjulistetoimikunta 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Terttu Alavuokila 8.11.23 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Kuluvan kauden Rauhanjulistekilpailun teemana on Uskalla unelmoida. L- piirissä klubit ovat 
perinteisesti osallistuneet tähän, nyt niin ajankohtaiseen  aktiviteettiin runsain joukoin. 
Kilpailuun osallistuminen on edullinen tapa levittää tietoa Lions- toiminnasta kouluissa. 
 
Työt tulee siis palauttaa piirikuvernöörille virallisesti 15.11. ( postileima) mennessä, mutta olemme 
sopineet piirikuvernöörin kanssa, että voitte tuoda työt myös suoraan piirikokoukseen. 
Piiriä edustava työ valtaan tietyin kriteerein. 
Teeman tulkinta, taiteellinen taso ja omintakeisuus ovat kolme perustetta arvosteltaessa julisteita 
kaikilla kilpailutasoilla. 
Koko tulee olla vähintään 33cm x 50cm ja enintään 50cm x 60cm. 
Ei kehyksiä, ei laminointia, ei kolmiulotteisia töitä, ei numerota tai kirjaimia oikealla puolella,  ei 
taitoksia, mutta rullalla voi olla. 

 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
L- piiriä kuvernöörineuvostossa edustava työ tulee toimittaa sinne 1.12.( postituspäivä) mennessä. 
 
Miten L- piirin kolme parasta työtä palkitaan?  
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  

 
 

Nuorisovaihto 
    

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Paula Taskila       11.11.2023 

 

Nuorisovaihdon tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 
Nuorisovaihtokoordinaattori Paula Taskila osallistui 16.-17.9. YCEC-valmennukseen Seinäjoella. 
Nuorisovaihtotiedote on lähetetty L-piirin klubeille 2.10. Se on löydettävissä myös L-piirin sivuilla. 
Seitsemän piirin klubia on valinnut nuorisovaihdosta vastaavan henkilön. 
 
Nuorisovaihtoon hakeminen on käynnissä. Hakemukset tulee lähettää 
nuorisovaihtokoordinaattorille 15.12.2023 mennessä. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
L-piirin vuoro on järjestää kansainvälisen nuorisoleirin kesällä 2025 tai talvella 2026. 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?   
 
Tammikuussa hakemusten käsittely ja helmikuussa sijoittelukokous. 



 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta Sri Lankan kummilapset 
    

 

Raportin laatija Raija Hilke 8.11.2023 
 

 

Lohkon/ toimikunnan tavoitteet kaudelle 2023–2024 
 

Sri Lankan kummilapsiohjelman esillä pitäminen 
 
- yhteydenpidolla klubeihin, 
 
- L-piirin medioissa, 
 
- henkilökohtaisissa tapaamisissa, 
 
 
tavoitteena 
 
- uusien kummisuhteiden syntyminen, 
 
- tietämyksen lisääntyminen ohjelman toimintatavoista, 
 
- kannustaa nykyisiä kummeja pitämään yhteyttä kummilapseen ja harkitsemaan   
mahdollisuutta matkustaa Sri Lankaan tapaamaan kummilasta. 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 
 
Srilankalaiset lions-klubit saavat edelleen uusia kummilapsihakemuksia srilankalaisilta 
perheiltä. Hakemukset toimitetaan Suomeen Lions-liiton kummityöryhmälle. Tarve uusiin 
kummisuhteisiin on jatkuvaa. 

Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Kauden 2022–2023 aikana L-piirin alueen kummit ovat tukeneet 45 srilankalaista lasta.  

 
 

 APJ/LPJ/ Toimikunta 
   SRI LANKAN YSTÄVÄT 

 

Raportin laatija (nimi + pvm) 
Jouni Hilke 

 

Alueen/lohkon/toimikunnan tavoitteiden toteutumisen katsaus kaudelle 2023–2024 
 

Tällä hetkellä piirissä 8 Sri Lankan Lions-ystävien seuran jäsentä. L-piiristä saatu tällä kaudella yksi uusi 
leikkauskummi 
 
 

Mitä asioita APJ/LPJ/ toimikunta esittää piirihallitukselle käsiteltäväksi? 
 
Piirihallituksen jäsenet voisivat kerätä marraskuun kokouksessa yhteisen summan, jolla tuetaan 
kaihileikkauksia. 
 
Mahdollista muuta huomioitavaa 



Mikä on alueen/lohkon/toimialan/työryhmän tilanne (edellisen piirihallituksen kokouksen 
jälkeen) ja lähiajan tavoitteet?  
 
Tällä hetkellä piirissä 8 Sri Lankan Lions-ystävien seuran jäsentä. 
L-piiristä saatu tällä kaudella yksi uusi leikkauskummi 
 
Tavoitteena lisätä Lions-ystävien ja/tai leikkauskummien määrää. 
 
Kertoa toiminnasta klubeille ja piirin lioneille. Asia esille lohkofoorumeissa.  
 
Järjestää halukkaille omakustanteinen tutustumismatka silmäsairaalaan ja kummilapsityöhön 
tammi-/helmikuussa 2024  

 


